

會務報告 Announcements 07-03-2022

1. 本主日 (7月3日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。需要提前領取聖餐盒的弟兄姐妹們，可以在每個月的聖餐主日聚會結束之後，在門廳領取。

This Sunday (7/3) is Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion. If anyone needs to pick up the communion packages for the coming months, please come to the hallway to pick up after the Sunday communion service of each month.

2. 本週二 (7月5日) 晚上7點將有長執同工會，請長執同工預備參加。

There will be an Elder and Deacon Board meeting this Tuesday (7/5), at 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.

會務報告 Announcements 07-03-2022

3. 通過網絡小組傳福音的幸福小組4.0事工將於8月底開始。從7月17日開始有連續六週的傳福音同工訓練。鼓勵大家都來參加。

Happiness Group 4.0 ministry, an outreach ministry through online small groups, will start at the end of August. Starting from July 17, we are going to have a 6-week evangelism training. Everyone is encouraged to join the ministry.

4. 經過三年的學習，關冠賢弟兄已於6月25日從印第安納州的"信心聖經神學院"畢業，取得道學碩士學位。我們在主裡祝賀他！

After three years' study, brother Quon Kwan graduated from Faith Bible Seminary on June 25, and received a Master of Divinity degree. We congratulate him in the Lord!

會務報告 Announcements 07-03-2022

5. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五有三階神學基礎課程；背誦經文是馬可福音2:28 "所以，人子也是安息日的主。" 每日閱讀經文是路加福音9-10章。歡迎大家參加每日的靈修聚會（週一到週五上午7:30-8:30），或在教會的網站收聽聚會錄音。 [點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: There is a theological foundation course study on Friday. Bible memory verse is Mark 2:28 "So the Son of Man is Lord even of the Sabbath." Daily Bible reading: Luke 9-10. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. [Click here to Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328,
Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻](#) Click here to Offer
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示](#) Click here to Offering Instructions

團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁](#) Click here to Traditional Chinese Web Page

[點擊鏈接英文網頁](#) Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表](#) Click here to Sunday Service Team Schedule

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議](#) Click here to Resuming In-person
[Worship Guideline](#)